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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

"A Vas megyei egészségügyi alapellátásról" címmel az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (11.24.) OGY határozat 124 .* (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltán Miniszter Úrhoz. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ha szakpolitikai kérdéseket vizsgálunk, akkor azt a következtetést vonhatjuk le, hogy a
Magyar Kormány komoly vívmányokat hozó munka közben . Egyrészt ennek az eredményei t
meg kell védeni, másrészt az emberek érdekében tovább kell dolgozni, hogy minél több
kihívásra találjunk hatékony megoldást . A Magyar Parlamentben már több felszólalás
keretében foglalkoztam szűkebb pátriám Vas megye ügyeivel, azon belül is a hetvenhé t
települést magába foglaló választókerületem kérdéseivel . Most a szakpolitikák közöl az
egészségügyről, azon belül is az alapellátás helyzetéről szeretnék érdeklődni. Egy olyan
kistelepülési térségben, mint amilyen a mienk, nagyon fontos, hogy meger ősítstlk a
háziorvosokat, akik a legközelebb vannak az emberekhez, így a legtöbb esetben els ő kézbő l
tudják nyújtani a segítségüket, a tanácsukat, a gyógymódra tett javaslatukat . A saját
választókerületemben is, észak-Vas megyében is látom azt, hogy milyen elkötelezetten végzik
a hivatásukat. Tudjuk jól, hogy a Kormány is fontosnak tartja őket, ezért célja, hogy segíts e
tevékenységüket. Ebben a ciklusban kormányzati támogatás is hozzájárult ahhoz, hogy
például választókerületemben, több városban, így Répcelakon, K őszegen és Celldömölkön
olyan épületek jöjjenek létre, amelyek méltó feltételeket biztosítanak az ellátáshoz . A munka
azonban nem állhat meg .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hogy látja, a Vas megyei alapellátás feltételeinek javítása érdekében milyen lépések történtek ,
illetve történnek?

Ágh Péter
Fides –Magyar Polgári Szövetség

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2018 .02.27.
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